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Since its first publication in 1945, Russell's A History of Western Philosophy has been
universally acclaimed as the outstanding one-volume work on the subject —
unparalleled in its comprehensiveness, its clarity, its erudition, its grace and wit. In
seventy-six chapters he traces philosophy from the rise of Greek civilization to the
emergence of logical analysis in the twentieth century. Among the philosophers
considered are: Pythagoras, Heraclitus, Parmenides, Empedocles, Anaxagoras, the
Atomists, Protagoras, Socrates, Plato, Aristotle, the Cynics, the Sceptics, the
Epicureans, the Stoics, Plotinus, Ambrose, Jerome, Augustine, Benedict, Gregory the
Great, John the Scot, Aquinas, Duns Scotus, William of Occam, Machiavelli, Erasmus,
More, Bacon, Hobbes, Descartes, Spinoza, Leibniz, Locke, Berkeley, Hume, Rousseau,
Kant, Hegel, Schopenhauer, Nietzsche, the Utilitarians, Marx, Bergson, James, Dewey,
and lastly the philosophers with whom Lord Russell himself is most closely associated
— Cantor, Frege, and Whitehead, co-author with Russell of the monumental Principia
Mathematica.
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评论

笑死了

-----------------------------
真觉得罗素适合搞历史，哪都得凑个热闹，太TM八卦了

-----------------------------
一个pattern。（希望自己能写出这样的英文啊！）

-----------------------------
audiobook

-----------------------------
西方哲学的最好的入门书

-----------------------------
都不知道是怎么看完的，静默的感觉，却充实了一年

-----------------------------
喜欢这种拉家常讲八卦的赶脚 哈哈

-----------------------------
To me it is a comprehensive book as an introduction of western culture and thinking.
More important than what has been told, are the ideas and interests that have been
inspired during the past year of my reading. He is really a great guide.

-----------------------------
刚开始看，至少introduction读起来很舒服的



-----------------------------
重温一下，理解也与两年前很不一样了……

-----------------------------
罗素在写此书时明显投入了强烈的个人观点。~喜欢分析里面的长句的说

-----------------------------
A book could be read again and again...

-----------------------------
太赞了。这本书不仅是对西方哲学的介绍和剖析。更是Russell自己的哲学的展现。吐
血推荐

-----------------------------
It's a great job for both Professor Russell and me.

-----------------------------
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书评

如果要选出一本在学院派和大众读者之间评价最为迥异的学术著作，罗素的《西方哲学
史》一定是最具竞争力的候选之一。尤其是考虑到这本书在中国所受到的待遇，情况就
更是如此。作为最早一批被译成中文的哲学史著作，头顶着诺贝尔文学奖的光环，译者
亦是大家，单是这些名头...  

-----------------------------
This is not the version that I read, anyway, the content should be identical, for the
cover and presentation is only trivial compared to something this intelligible. This
book is relatively easy to read compared to most of the original books that I have co...  

-----------------------------
我觉得罗素的这本《西方哲学史》，如果去掉所有的“废话”，完全可以厚度减半。
这种“废话”不是车轱辘话来回说的普通废话，而是每句话里都有一点点（不重要的）
信息量的“高级废话”。它们看上去很重要，但如果你把它们删掉，不仅不会影响全文
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，还会提高阅读体验。 我也算混...  

-----------------------------
商务印书馆的版本以前浏览过一遍 那时年纪轻自以为书多不压人
但是忘记了“贪多嚼不烂”
再读《哲学问题》和《人类的知识》总觉得大脑有一环是脱节的
也许只是我的个人习惯问题，但总之意识到了对《西方哲学史》的大不敬
于是找出英文原版以及旧的商务印书馆版本，另加一本特价...  

-----------------------------
A best-seller in the 1940s yet is mostly doubted now. Even Russell himself changed his
mind in his later years. Written during that special period of time, it is understandable
for a philosopher, a liberal, and social activist as Russell to hold such strong...  

-----------------------------
Must read the original English version! I read this book with a purpose of improving my
British English.  

-----------------------------
As a slow reader, I've just finished the first 60 pages. As listening to lectures, it's not the
knowledge or facts , but the character in mind of the writer, the most valuable part of a
book. I've found some sentences touching me, as listed below In study...  

-----------------------------
对于生活节奏紧凑的现代人来说,读哲学总有点像空中楼阁一样遥远.这本书可以作为一
本启蒙性的读物,对各个时代重要的西方哲学思潮和哲学家有一定初步的了解,并可以在
这个基础上进一步选择自己所感兴趣的哲学家的作品进行阅读.
这本书我当参考书用的时候比较多,经常是跳着翻.语言...  

-----------------------------
算是我西哲的入门书籍，梳理性比较强，但是其中夹杂了一些八卦故事确实比较...英伦
（以前看英国史纪录片就诧异：怎么是由诸多八卦构成的）本来分可以再打高一点的，
但是曾读到冯友兰自述Russell以冯友兰英文不过关为由拒绝给他写序，就觉得Russell
自我中心了，哲学不是语言学（...  

-----------------------------

-----------------------------



Russell’s A History of Western Philosophy: A Revisit I completely agree with Russell
when he said the scope of philosophy is everything between what can be ascertained
by exact science and what can only be answered by religion. Every introductory book
on...  

-----------------------------
"You cannot step twice into the same river“ "Everything is in a state of
flux"（万物都处于一种流变中） ——Heraclitus
Russell介绍的古希腊的哲学家中，赫拉克利特（Heraclitus）给我的印象非常深。不仅
在于他关于万物流变的哲学观点，还有后面介绍的，科学直到现在都...  

-----------------------------
本人有该书英文mp3版，可同城或淘宝交易，低价转让，有需要者豆邮联系。
英文版的全部文本朗诵，发音清晰，流利。实为提高英文听力不可多的的资料。学习英
文的同时，亦可回顾西方哲学几千年的发展历程，欣赏罗素英文的华采辞章。哲学爱好
者可考虑收藏。 形体：英文...  

-----------------------------
No word could be adequate to express the enormous joy and excitedment I felt when I
found an according argument in Bertrand Russell's "A History of Western Philosophy"
agreeing a rough idea of mine which, quite intuitionally, occured to me in a
conversation...  

-----------------------------
我们都读过商务印书馆的上下2册的汉译本。但我意外的获得这本书的纽约初版的英文
精装本，单册，1945年版。自然久，九成新，但硬皮和纸张质量非常好，非国内书籍
能比，保守的说，至少还可以使用100年。如果有钟意此书的书友，可以接洽  

-----------------------------
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